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АННОТАЦИЯ 

RU Учебное пособия предназначен для студентов обучаемых по 

направлениям «Гидрология (гидрология рек и водохранилищ)» и «Гидрология 

рек и водохранилищ» а также для магистров «Автоматизация производства и 

технологических процессов (в водном хозяйстве)». В учебное пособиях 

освещены учет и управление водой в оросительных сетях, измерение и 

управление водопотреблением в каналах в системе при правильном 

распределении воды для полива потребителям и их группам, обеспечение 

использования каналов и приборов учета воды в соответствии с 

установленными техническими требованиями; для проведения первичных 

гидрометрических наблюдений, а также для обработки и анализа данных. 

 

UZ Ushbu o’quv qo’llanma “Gidrologiya (daryo va suv omborlari 

gidrologiyasi)” va “Daryo va suv omborlari gidrologiyasi” yo’nalishlarining 

talabalari hamda Texnologik jarayonlar va ishlab chiqarishni avtomatlashtirish (suv 

xo‘jaligida) ta’lim yo’nalishining magistrantlari uchun mo’ljallangan. O’quv 

qo’llanmada sug‘orish tarmoqlarida suvni hisobga olish va boshqarish, sug‘orishga 

mo‘ljallangan suv miqdorlarini iste’molchilarga va ularni guruhlari orasida to‘g‘ri 

taqsimlashda tizimdagi kanallarda suv sarfini o‘lchash va boshqarish, kanallarni va 

suv o‘lchash qurilmalarni belgilangan texnik talablar asosida foydalanishni 

ta’minlash, kanallarda sodir bo‘ladigan suv isroflarini va tizimni foydali ish 

koeffitsientini aniqlash uchun dastlabki gidrometrik kuzatuvlarni amalga oshirish va 

ma’lumotlarini qayta ishlash hamda tahlil qilish kabi ma’lumotlar keltirilgan. 

 

EN This textbook is designed for students of engineering hydrology 

(hydrology of rivers and reservoirs) and "Hydrology of rivers and reservoirs" and 

also designed for master students of "Technological processes and production 

automation (in water management)" field. The textbook includes the metering and 

management of water in irrigation networks, measurement and management of water 

consumption in canals in the system in the correct distribution of water for irrigation 

to consumers and their groups, ensuring the use of canals and water metering devices 

in accordance with established technical requirements; to perform initial 

hydrometric observations and to process and analyze the data studied. 
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